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Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Toften Middelfart 

Dato, tid og sted: Mandag 29. april kl. 16.15 hos Stephan 

Tilstede:  Legepladsudvalget (Jennifer og Stephanie) 

 – tilstede mens punkt 2 blev behandlet 

 Ole, Chris, Klavs og Stephan   

Referent:  Stephan   

1. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Den nye bestyrelse konstituerer sig 

Formand Stephan Randahl Bjerre 

Kasserer Jesper Aagaard 

Medlem Chris Nørregaard 

Medlem Klavs Moesgaard Hansen 

Medlem Ole Gottrup 

2. Legeplads 

Der foreligger nu et færdigt forslag fra legepladsudvalget, som er godkendt af bestyrelsen, der 

sætter det til afstemning ved en xtra-ordinær generalforsamling d. 22. maj. 

3. Nyt fra formanden 

Intet at berette. 

4. Nyt fra kassereren. Opkrævning af kontingent 2019 – status? 

Kassereren havde meldt afbud til mødet. 

5. Igangværende opgaver – status 

Intet at berette. 

6. Opfølgning på generalforsamling: 

a. Storparceller 

Ejeren af Sejvænget inviteres til at mødes med bestyrelsen, sådan at området kan 

overdrages til alles tilfredshed. 

b. Pyloner / skilte på foreningens arealer 

Bestyrelsen arbejder fortsat på, at forbyde skiltning / pyloner på foreningens 

fællesområde.  

c. Ejer- og vedligeholdelsesforhold for spildevandsledninger 

Vil blive diskuteret til mødet med ejeren af Sejvænget 
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d. Kort på hjemmesiden 

Et kort over foreningens stisystemer ligger nu på hjemmesiden. 

e. Græsarealer 

Selvom en del nye arealer hår fået sået græs af kommunen, mangler der stadig 

nogle arealer. Bestyrelsen rykker kommunen. 

7. Eventuelt 

Mogens Nygaard (ejer af nyt boligområder mellem Kålsbjergvej og Rokkevænget) OG Jesper 

Aagaard har begge bedt om at overtage/købe hver et stykke jord af Grundejerforeningen. 

Bestyrelsen undersøger i første omgang, hvordan dette kan foregå, juridisk og praktisk.  

8. Tid og sted for næste møde 

Xtra-ordinær generalforsamling d. 22. maj 

Næste best. møde d. 4. juni 


